



Närvarande: Jarno Koskela, Thomas Svensson, Marcus Nilsson, Janos Dani, Johan Görnebrand, Per Görnebrand, Kenn Svensson

Frånvarande: Kristoffer Nilsson, Erling Svensson.

§1 Jarno Koskela förklarar mötet öppnat

§2 Dagordningen godkänd.

§3 Som mötessekreterare väljs Johan Görnebrand.

§4 Som protokolljusterare väljs Per Görnebrand.

§5 Förslag på kandidater till posterna:

- Kioskansvarig: Emma Lindau, Carola Karlsson.
- Entrévärd: Mikael Lindau.
- Vaktmästare: Sune Persson, Smajl Zukaj, Johan Kajrup.

Dessa personer ska bli kontaktade.

§6 Johan Svensson och Fredrik Stjernkvist disponerar gymnastiksalen på fredagar, onsdagstiden kvarstår och lördagstiden avslutar vi.

§7 Vi ska kontakta arbetsförmedlingen, vi vill om möjligt fortsätta arbetet med fas 3.

§8 Följande inköp planeras:

- Tvättmaskin samt kringutrustning (tvättmedel, torklina osv). Per Görnebrand och Jarno Koskela inhandlar.
- Cirka 10 träningsbollar och 5 matchbollar. Per Görnebrand och Jarno Koskela inhandlar.
- Färg till planen.
- Målvaktskläder, 2 nya ställ och ett par nya vantar. Kenn Svensson inhandlar.
- Kylvåsar.
- Sprinklers till bevattningen, förhoppningsvis så finns sponsringsmöjligheter hos Sisu .
- Ev. plankor till matchskylten.

En inköpsansvarig ska utses för mindre inköp.

§9 Erling Svensson har föreslagit att sänka avgiften. Detta godkänns av styrelsen och de nya medlemsavgifterna är som följer:

- Familj: 300Kr
- Enskild spelare: 150Kr
- Stödmedlem: 100Kr
- Barn/Ungdom upp till 16 år: 50Kr



Betalningar ska genomföras genom kontanter till Jarno eller genom inbetalningskort.

Marcus Nilsson poängterar att vi behöver göra ett medlemsregister.

§10 Övriga frågor.

- Rutin för kvitton ska tas fram, förslag från MN: två signaturer på kvitton.
- Gruppen som arrangerar tipspromenader vill låna kioskl lokalen i fortsättningen och sälja egna varor vid tipspromenaderna. Thomas Svensson sköter kontakten med gruppen, återkommer med information.
- Kallelse till möte ska ske via mail
- Colakylen i kiosken står Jimmie Svensson som kontaktperson på. Den som står i förrådet kan slängas, Jimmie ska kontaktas i så fall.
- Vi ska genomföra en städdag, Jarno och Per rekar vad som behövs göras. Datum för städdagen sätts till den 13/4 klockan 10.
- Enligt uppgifter så ska det finnas sponsrat trallvirke av HK Bygg i Jämshög, Per ska kolla upp detta.
- Bollar som inte skall användas längre ska skänkas till Vilshults skola.
- Revisorer, skall tas upp på nästa möte. Ett förslag är Anders Gunnarsson.
- Domare, Janos har anmält till kurser grund samt fortsättning. För att kunna locka fler till att vara linjedomare på våra matcher så erbjuder vi en korv, läsk, samt 100Kr i ersättning.
- Ett förslag om att bygga om materialrummet till klubblokal, Per ska kontakta kommunen om dem kan assistera oss med något i detta.

§11

- Möten kommer hållas på söndagar runt klockan 1600.
- Nästa möte hålls den 7/4 kl. 1600. Jarno Koskela återkommer med plats.
- Protokollen skall hamna på hemsidan
- Vi ska hålla möten mer frekvent nu i början då vi kommer ha mycket nytt att ta upp.

§12 Jarno Koskela förklarar mötet avslutat

A blue ink signature of Johan Görnebrand, written over a horizontal line.

Mötessekreterare:
Johan Görnebrand

A blue ink signature of Per Görnebrand, written over a horizontal line.

Protokolljusterare:
Per Görnebrand